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Abstract (en)
[origin: CN104420069A] A flat knitting machine having at least one needle bed and a movable over the needle bed carriage (1) and one or more
yarn guides (11) which are movable along at least one yarn guide rail (4), wherein the or the yarn guides (11) are driven independently from the
carriage (1) and also in a horizontal direction (5), (6) transversely to the longitudinal direction of the at least one needle bed are limited movable.

Abstract (de)
Eine Flachstrickmaschine mit mindestens einem Nadelbett und einem über das Nadelbett bewegbaren Schlitten (1) sowie einem oder mehreren
Fadenführern, die längs mindestens einer Fadenführerschiene (4) bewegbar sind, wobei der oder die Fadenführer unabhängig vom Schlitten (1)
angetrieben sind und außerdem in horizontaler Richtung (5), (6) quer zur Längsrichtung des mindestens einen Nadelbetts begrenzt bewegbar sind.
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